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–  Členové výboru doplnili plán akcí na rok 2006.
Bude distribuován koncem listopadu 2005.

– Na Ministerstvu zdravotnictví ČR zasedala
akreditační komise pro pracoviště postgraduál-
ní výchovy. Psychiatrii zastupoval prof. Libiger.
Doporučila určit pracoviště s všeobecnou a spe-
cializovanou akreditací. Finanční stránka kan-
didátů postgraduální výchovy není vyjasněna.

– V Káhiře se konal světový kongres WPA. Účast-
níci - členové našeho výboru- pečlivě sledovali
průběh, aby získali poznatky pro rok 2008. Jed-
nalo se o první kongres na africkém kontinentu
za účasti 5500 osob, a proto byl program přizpů-
soben především psychiatrům třetího světa. Pří-
tomní kritizovali organizaci i sestavení progra-
mu. Byl zvolen prezident-elect prof. Maj.
Součástí zasedání byla zároveň i propagace příš-
tího kongresu, který se uskuteční v Praze v roce
2008. Profesor Raboch byl zvolen čestným čle-
nem WPA.

– VZP trvá na tom, že od ledna 2006 nebude psy-
chiatrům uznávat výkony u pacientů diagnosti-
kovaných jako demence. Nutno klasifikovat
dvěma diagnózami /Alzheimerova nemoc,
demence/. Jde více o problém MKN-10 než o pro-
blémVZP. Od června 2006 se situace změní. 

– O činnosti kategorizační komise Mzd referoval
dr. Anders. Komise doporučila snížení úhrady
antialzheimerik o cca 20 % (měsíční úhrada cca
1000 Kč) a snížení úhrady Ziprasidonu o cca
10 %. 

– Členové výboru byli seznámeni s programem
Slovensko-českého psychiatrického sjezdu.

– Primářka Zrzavecká byla pověřena zastupová-
ním zájmů psychiatrie v Dohodovacím řízení
MZd.

– Komise MZd pro implementaci koncepce psychi-
atrie se na svém zasedání 4. 10. 2005 zabývala
mj. financováním psychiatrie, schvalováním
nových kódů zdravotnických výkonů a návrhem
samostatného rozpočtu pro psychiatrické služby.

– Finanční hospodaření a situace za I. - IX. měsíc
2005 je příznivá, vykazuje přebytek cca 330
tisíc Kč.

– Výbor souhlasí s tím, aby byl v Dohodě o pracov-
ní činnosti angažován dr. Vevera (kontakt s far-
maceutickými firmami, internetová stránka,
organizační úkoly) a pomohl tak funkcionářům
výboru.

– Prof. Raboch referoval o přípravách sjezdu Psy-
chiatrické společnosti. Sjezd se bude konat pod
hlavičkou sdružení Praha 2008 ve spolupráci
s Psychiatrickou společností ČLS JEP.

– Prof. Höschl předložil návrh stanov pro udílení
Kuffnerovy ceny.

– Prof. Bouček předložil návrh na nové logo Psy-
chiatrické společnosti. Bude ještě vypsána sou-
těž na návrh loga s dotací pro vítěze.

– Hanzlíčkova cena Nadačního fondu dr. P. Jans-
sena za rok 2004 byla udělena publikaci: D. Sei-
fertová, J. Praško a C. Höschl : Postupy v léčbě
psychiatrických poruch. 

– Prof. Kratochvíl rezignoval na členství v redakč-
ní radě časopisu Česká a slovenská psychiatrie.
Výbor mu vyjádřil dík za dlouholetou práci
a schválil nového člena redakční rady -
prof. PhDr. J. Vymětala.

– Výbor schválil s drobnými úpravami nový návrh
přílohy 2 k zákonu o důchodovém zabezpečení,
která slouží ke zhodnocení poklesu výdělečné
schopnosti.

– V současnosti má Psychiatrická společnost ČLS
JEP 1039 členů, z nich 73 dluží nejméně roční
členské příspěvky.

– Předseda brněnského Občanského sdružení
Amicus Ing. Závišek vyjádřil výboru poděkování
za spolupráci na legislativních změnách ve pro-
spěch posílení pozice pacientů při detenčním
řízení (205/2005 Sb.). Dr. Baudiš byl pověřen
dalšími kontakty a spoluprací.

– V připomínkovém řízení je návrh zákona
o „zabezpečovací detenci“ v gesci Ministerstva
spravedlnosti ČR. Zákon určuje chod nově zřizo-
vaných detenčních ústavů, které předpokládá
právě schvalovaná novelizace trestního zákona.

– Ministerstvo spravedlnosti ČR připravuje návrh
zákona o ochranném léčení, protože výkon
ochranného léčení je jen slabě legislativně

Z ČINNOSTI PSYCHIATRICKÉ SPOLEČNOSTI
ČLS JEP

Z jednání výboru Psychiatrické společnosti 
4. října 2005
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